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Sitno, 25 stycznia 2019 r. 

ST.0002.VIII.V.2019 

 

 

 

Protokół Nr V/2019 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 25 stycznia 2019 roku 

 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

5. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie udzielenia przez Gminę Sitno pomocy finansowej Miastu Zamość (25) 

 w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno w 2019 r. (26) 

 w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa 

oraz określenia i wyznaczenie inkasentów oraz określenia wynagrodzenia za inkaso oraz 

określenia terminów płatności dla inkasentów (27) 

 w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

oraz określenia terminów płatności dla inkasentów (28) 

 w sprawie przeprowadzenia wyboru Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie Gminy 

Sitno(29); 

 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sitno na lata 2019-2022 (30); 

 w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu przyznawania  

i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie (31); 

 w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu (32); 

 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, oraz trybu ich pobierania (33) 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 
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Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Adam Mazurek  

5. Grażyna Małgorzata Blaszka  

6. Kamil Pyś  

7. Krzysztof Blaszka  

8. Krzysztof Zwolak  

9. Lech Brzozowski  

10. Leszek Krzysztof Kozak  

11. Radosław Kwapisz  

12. Tomasz Gąsior  

13. Violetta Iwona Wiech 

14. Jan Andrzej Ryszczuk 

15. Kazimierz Tokarz  

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad 

 

 Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno – otworzył obrady  

V Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Pana Wójta Krzysztofa Senia, 

Pana Sekretarza Mariana Bernata, Panią Skarbnik Jolantę Hryciuk, Kierownik GOPS Panią 

Barbarę Tor, Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Agnieszkę Grzesiuk, 

Radnego Powiatowego Pana Janusza Brzozowskiego, Panią Teresę Chmiel Doradcę ds. 

ekologii i ochrony środowiska, gości oraz radnych. 

 Wszyscy obecni na sesji uczcili minutą ciszy zamordowanego samorządowca. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12.00 i trwały do godz. 16.00. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

 

 Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 15 radnych, wobec czego 

zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący Rady Gminy Sitno oddał głos Pani Teresie Chmiel. 

Pani Teresa Chmiel poinformowała o zmianach, jakie wystąpią w rolnictwie w 2019 r.  

(stawki płatności bezpośrednich, kursy: chemizacyjny, kombajnowy, podniesienie kwoty 

dopłaty do 1 ha, prawidłowa gospodarka nawozowa ograniczająca zanieczyszczenia wód  

z azotami pochodzącymi ze źródeł rolniczych, ewidencja zabiegów agrotechnicznych 

związanych z nawożeniem azotem, umowa zbycia nawozu naturalnego, lista upraw 

intensywnych,  nowoczesne metody zarządzaniem bydłem mlecznym, konferencja dla 

producentów mleka, akcyza i inne). 
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Nadmienił, że na sesję oprócz dostarczonych uchwał została przygotowana jeszcze 1: 

w sprawie ustalenia zasad otrzymywania diet dla sołtysów. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek 

obrad wraz ze zmianami. 

 

Głosowanie imienne w sprawie zmiany porządku obrad: 

 dodanie projektu uchwały: w sprawie ustalenia zasad otrzymywanych diet dla sołtysów 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem porządku obrad głosowało – 

15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

 

 

 

Ad. 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Na sali obrad jest 15 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pani Violetta Wiech, Pani Grażyna Blaszka, Pan Jan Ryszczuk. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie powołanie 

Komisji Uchwał i Wniosków. 
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Głosowanie imienne w sprawie powołania Komisji Uchwał i Wniosków: 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za” 

 

Zgłoszeni kandydaci zostali powołani do Komisji Uchwał i Wniosków przez Radnych - 

15 głosami za, wstrzymało się - 0, przeciw- 0.  

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokoły zostały dostarczone tydzień 

wcześniej razem z projektami uchwał na sesję. 

 Zapytał, czy występują jakieś uwagi do protokołu? 

 

Głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołów z poprzednich sesji: 

1. Protokół nr III/2018 z dnia 19 grudnia 2018 r.: 

2. Protokół nr IV/2018 z dnia 28 grudnia 2018 r.: 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

11. Tomasz Gąsior - „za” 

12. Violetta Iwona Wiech - „za” 
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13. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

 

Protokoły z sesji Rady Gminy o numerach: III/2018 z dnia 19 grudnia 2018 i IV/2018 

z dnia 28 grudnia 2018 r. zostały przyjęte jednomyślnie. Za przyjęciem protokołów głosowało 

– 15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwał 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański poprosił Panią Grażynę Blaszka             

o odczytanie projektów uchwał. 

Pani Grażyna Blaszka odczytała kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia: 

 

1. Uchwała Nr V/25/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 25 stycznia 2019 r. 

w sprawie udzielenia przez Gminę Sitno pomocy finansowej Miastu Zamość; 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie udzielenia przez Gminę Sitno pomocy finansowej Miastu 

Zamość: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za” 
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W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego projektu uchwały. 

 

2. Uchwała Nr V/26/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 25 stycznia 2019 r. 

w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno w 2019 r. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zmianę w paragrafie 8. Zastąpienie danych osobowych 

Pana Adama Mazurka danymi osobowymi Pana Marka Harasim. Wytłumaczył, że Pan Adam 

Mazurek sprawuje funkcję radnego, dlatego też nie może zostać ujęty ze względu na 

charakter uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawioną 

poprawkę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie wprowadzenia zmiany w uchwale Nr V/26/2019 –  

w paragrafie 8 zastępuje się dane osobowe Pana Adama Mazurka danymi osobowymi Pana 

Marka Harasim: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało – 15 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Pani Violetta Wiech zapytała o zapis w uchwale w §9 pkt.2. Zapytała, czy sołtys może 

zgłosić potrąconego psa? 
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Pan Wójt poprosił, żeby takie przypadki zgłaszać do Urzędu Gminy.  

Pani Roksana Kotarska poprosiła o kontakt do pracownika, który za to odpowiada. 

Pan Wójt oznajmił, że radni otrzymają informację. 

Pan Lech Kozak zapytał o koszt odłowienia jednego psa? 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że jest to koszt całkowity. Nie ma wyodrębnionych 

kwot. 

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli wystąpi taka sytuacja, prosi o telefon do gabinetu Pana 

Roberta Polskiego. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

 Głosowanie imienne w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno w 2019 r. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za”  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

3. Uchwała Nr V/27/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 25 stycznia 2019 r. 

w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa 

oraz określenia i wyznaczenie inkasentów oraz określenia wynagrodzenia za inkaso 

oraz określenia terminów płatności dla inkasentów  

 

 Pan Przewodniczący zaznaczył, że na wniosek Komisji Rolnictwa zostały wprowadzone 

dwie uchwały celem określenia wynagrodzenia za inkaso.  

1. Uchwała w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

w drodze inkasa oraz określenia i wyznaczenie inkasentów oraz określenia 

wynagrodzenia za inkaso oraz określenia terminów płatności dla inkasentów  
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2. Uchwała w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego 

od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz określenia terminów płatności dla inkasentów 

  

 Nadmienił, że nad ustaleniem wysokości wynagrodzenia za inkaso obradowała Komisja 

Rewizyjna, Budżetowa i Rolnictwa. Odbyło się również zebranie Przewodniczących 

wszystkich Komisji stałych, na których wypracowano stanowisko w tej sprawie. W związku  

z powyższym propozycja Komisji Rewizyjnej, jak i wszystkich przewodniczących to  

7% wynagrodzenia za inkaso.   

Propozycja I – 7 %. 

Pan Tomasz Gąsior razem z Leszkiem Kozakiem nie opowiadali się pozytywnie za 

obniżeniem prowizji.  

Propozycja II –10 %. 

Pan Przewodniczący oznajmił, że nie jest w stanie stwierdzić, jak wyglądała współpraca 

w Komisji Rolnictwa, stwierdza to tylko i wyłącznie na podstawie protokołu podpisanego 

przez Przewodniczącego tej komisji. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję I. 

 

Głosowanie imienne Propozycja I w sprawie wprowadzenia wysokości oprocentowania od 

zainkasowanej kwoty opłaty do uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz określenia i wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wynagrodzenia za inkaso oraz określenia terminów płatności dla inkasentów  

w paragrafie 3 wpisuje się  7 % 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „wstrzymuje się” 

11. Violetta Iwona Wiech - „wstrzymuje się” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem propozycji głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 2, przeciw – 0. 
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Pan Przewodniczący zaznaczył, że w związku z powyższym propozycja II nie zostanie 

przegłosowana ze względu na zapis w statucie, który mówi o tym, że głosowane są najdalej 

idące wnioski, które mogą wykluczyć potrzebę głosowania nad pozostałymi wnioskami. 

Dlatego też bezcelowe jest głosowanie kolejnej propozycji. 

Następnie przeszedł do kolejnego projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz określenia i wyznaczenie inkasentów oraz określenia 

wynagrodzenia za inkaso oraz określenia terminów płatności dla inkasentów  

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „wstrzymuje się” 

11. Violetta Iwona Wiech - „wstrzymuje się” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za”  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 2, przeciw – 0. 

 

4. Uchwała Nr V/28/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 25 stycznia 2019 r. 

w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso oraz określenia terminów płatności dla inkasentów 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że propozycje przewodniczących komisji to 7 %. 

Propozycja I – 7 %. 

Pan Leszek Kozak zaproponował 10 %.  

Pan Przewodniczący zaznaczył, że do porządku obrad została dodana uchwała, która ma 

zrekompensować wynagrodzenie sołtysom w związku z obniżeniem stawki inkaso. Dodał, że 
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po rozmowie z radcą prawnym inkasentem nie musi być sołtys. Inkasentem może być osoba 

fizyczna. 

Pan Leszek Kozak wycofał wniosek. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję I. 

 

Głosowanie imienne Propozycja I w sprawie wprowadzenia wysokości oprocentowania od 

zainkasowanej kwoty opłat w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego 

i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz określenia terminów płatności dla inkasentów  

w paragrafie 3 wpisuje się 7%: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

11. Tomasz Gąsior - „wstrzymuje się” 

12. Violetta Iwona Wiech - „wstrzymuje się” 

13. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem I propozycji głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 2, przeciw – 0. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego  

i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz określenia terminów płatności dla inkasentów 

  

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 



 

11 

 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „wstrzymuje się” 

11. Violetta Iwona Wiech - „wstrzymuje się” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za”  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 2, przeciw – 0. 

 

 

5. Uchwała Nr V/29/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 25 stycznia 2019 r. 

 w sprawie przeprowadzenia wyboru Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie Gminy Sitno 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że został zmieniony załącznik do uchwały. 

Zapytał, czy radni zapoznali się ze zmianą? 

Radni zapytali, czym podyktowana została zmiana? 

Pan Wójt oznajmił, że zmiany dotyczą korekty terminów.  

Pan Adam Mazurek ma zastrzeżenia co do statutów sołectw i zapisów w załączniku 

uchwały. Dotyczy zapisu przewodniczącego zebrania, który jest narzucony odgórnie. 

Wyjaśnił, że to dopiero na zebraniu powinien zostać wybrany przewodniczący zebrania, a nie 

jak do tej pory przewodniczącym jest sołtys. 

Pan Przewodniczący poprosił o zapisanie w protokole propozycji zmian statutów 

sołectw. 

Pan Wójt zaznaczył, że na tę chwilę statutów rada nie będzie w stanie zmienić ze 

względu na terminy wyborów sołtysów i rad sołeckich. Kolejny problem to publikacja  

w Dzienniku Urzędowym W.L. W statucie należy również dokonać zmian tj. długości 

kadencji, zmiany porządku obrad, wybór sołtysa po 6 miesiącach od wyborów rady gminy.  

Zaproponował zmiany osoby, bądź usunięcie rubryki z załącznika. Możliwa jest też zmiana 

przewodniczącego na zebraniu, jeżeli mieszkańcy wystąpią z takim wnioskiem.  

Pan Adam Mazurek zaznaczył, że nie ma uwag, co do tych osób, tylko chodziło mu  

o to, żeby to mieszkańcy wybierali przewodniczącego. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na wniosek mieszkańców można dokonać zmiany 

przewodniczącego na zebraniu sołeckim. W obecnej sytuacji należy zmienić statut, a dopiero 

później dokonać zmiany w harmonogramie. 

Pani Roksana Kotarska zaproponowała, żeby na chwilę obecną nie zmieniać treści 

statutu i uchwały. Dopiero po wyborach sołtysów statuty zostaną przygotowane.  
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę 

załącznika do uchwały. 

 

Głosowanie imienne w sprawie zmiany załącznika do uchwały Rady Gminy Sitno                          

Nr V/29/2019 z dnia 25 stycznia 2019 r. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

11. Tomasz Gąsior - „za” 

12. Violetta Iwona Wiech - „za” 

13. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem zmiany załącznika do 

uchwały głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie przeprowadzenia wyboru Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie 

Gminy Sitno: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 
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13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za”  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

 

 

6. Uchwała Nr V/30/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 25 stycznia 2019 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sitno na lata 2019-2022 

 

Pani Kierownik GOPS omówiła projekt uchwały. 

Pan Lech Brzozowski odniósł się do uchwały i zaznaczył, że ustawodawca powinien 

zmienić nazewnictwo z przemocy w rodzinie na przemoc w domu. Dodał, że przemoc  

w rodzinie jest szerokim pojęciem. Poprosił o przeprowadzenie statystyki przemocy  

w rodzinie. 

Pani Roksana Kotarska poinformowała, że ustawodawcy chodziło o to, żeby bronić osób 

emocjonalnie uzależnionych od siebie. 

Pani Kierownik GOPS odczytała cytat z ustawy, który nawiązuje do powyższego tematu. 

W związku z zapisami w ustawie nie ma możliwości wykluczenia słowa w rodzinie. 

Pan Sekretarz odniósł się i zaznaczył, że Panu Lechowi Brzozowskiemu chodziło o to, 

żeby wyodrębnić z tego nazewnictwa podział na rodziny pełne, niepełne i inne. 

Pan Wójt zaznaczył, że to co wymaga Pan Lech mogą to być dane wrażliwe, których nie 

można udostępniać osobom trzecim. Wtrącił, że była rozmowa z radną nad dyżurem 

psychologa. Powiedział, że nie jest przeciwny takiemu rozwiązaniu. W przyszłości istnieje 

możliwość, że taki dyżur powstanie. 

Radni z Wójtem rozmawiali również na temat rolnictwa. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sitno na lata 2019-2022: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 
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8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za”  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

 

 

7. Uchwała Nr V/31/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 25 stycznia 2019 r. 

w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu przyznawania  

i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie 

 

Brak uwag. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu 

przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za”  
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W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

8. Uchwała Nr V/32/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 25 stycznia 2019 r. 

w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu 

 

Pani Barbara Tor Kierownik GOPS wyjaśniła, że sprawienie pogrzebu osobom 

bezdomnym, samotnym, bez rodziny jest to zadanie gminy. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za”  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

9. Uchwała Nr V/33/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 25 stycznia 2019 r. 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, oraz trybu ich pobierania 

 

Brak uwag. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 
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Głosowanie imienne w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, oraz trybu ich pobierania: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za”  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

10. Uchwała Nr V/34/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 25 stycznia 2019 r. 

w sprawie ustalenia zasad otrzymywanych diet dla sołtysów 

 

 

Pan Sekretarz wspomniał o podobnej uchwale, w której to sołtysi otrzymują dietę 2 razy 

w roku  po 65 zł z tytułu zaproszenia na sesję. 

Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi Pana Sekretarza, w związku z tym, że komisje 

zaproponowały takie rozwiązanie, a poprzedniej uchwały dot. 65 zł komisja nie brała pod 

uwagę, dlatego też nic nie stoi na przeszkodzie, żeby obie uchwały funkcjonowały, ponieważ 

dotyczą dwóch różnych rzeczy. Nadmienił o dietach dla sołtysów za sesję unormowanych  

w ustawie. 

 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie ustalenia zasad otrzymywanych diet dla sołtysów: 
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1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „wstrzymuje się” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

13. Jan Andrzej Ryszczuk – „za” 

14. Kazimierz Tokarz – „za” 

15. Roksana Natalia Kotarska – „za”  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14 

Radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący zarządził 5 min przerwę. 

Po przerwie przeszedł do kolejnego pkt. obrad. 

 

Ad.6 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

 

Pan Wójt poinformował o: 

 

1. Realizacja sprawozdawczych zebrań strażackich; 

2. OSP – zmiana przepisów dot. przekazywania sprawozdań (wersja elektroniczna - 

ePUAP); 

3. Badania strażackie (ochotnicy); 

4. Powiatowa Straż Pożarna (włącznie jednostki – Czołki); 

5. Szkolenie OSP; 

6. Zebrania sołeckie razem z wyborami delegatów do spółki wodnej; 

7. Nauka pływania – koszt około 16 tys zł rocznie (rada wyraziła zgodę); 

8. Spotkanie z dyrektorami szkół gminnych; 

9. Spotkanie z nauczycielami szkół stowarzyszeniowych; 

10. Informacja dot. przetargu kotłów na biomasę (plan – 97, max – 90 instalacji)                 

i kolektorów słonecznych (plan - 350, realizacja – max 270 instalacji).  

Radni zadawali pytania. Jednym z nich dotyczyło wysokiej ceny instalacji. 

Pan Wójt odpowiedział, że na cenę wpływ ma szereg nieprawidłowości. Przetarg 

ogłoszono po 2 latach, nadmienił, że po pierwszym przetargu nie było żadnej oferty, więc 

gmina zwiększyła środki w budżecie, lecz nie zapytano mieszkańców, czy oni godzą się na 
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wyższą cenę.  Podniesiono wartość zamówienia publicznego. Następnie zgłosiła się firma po 

max cenie. Pan Wójt był za tym, żeby unieważnić ten przetarg, natomiast firma zaskarżyła 

gminę do Krajowej Izby Odwoławczej, ponieważ nie mamy prawa unieważnić przetargu ze 

względu na zabezpieczone środki w budżecie. Gmina nie może odmówić podpisania umowy. 

Pan Wójt oznajmił, że jest rozwiązanie i tak, jeżeli rada gminy chce, żeby mieszkańcy płacili 

mniej może współfinansować inwestycję.  Następne rzeczy, które bazują na kwotę to vat, 

kosztorys (instalacja oparta na elementach miedzianych, dodatkowa wężownica, pompa itp.) 

Poinformował, że była możliwość ogłoszenia jeszcze jednego przetargu, ale sam nie mógł nic 

zrobić ze względu na to, że decyzje zostały podjęte wcześniej. Jeżeli chodzi o pomoc, to 

zastanawiał się czy nie wspomóc mieszkańców kwotą z budżetu w wysokości 100 tys. zł 

(dopłacić do instalacji), ale zrezygnował bo kwota jaka pomogłaby zniwelować taka różnicę  

jest znacznie większa a różnica w cenie byłaby niewielka (pomoc około 300 zł). 

Pani Roksana Kotarska zapytała, co z pozostałą liczbą instalacji, jeżeli mieszkańcy z niej 

zrezygnują. 

Pan Wójt odpowiedział, że firma, która wygrała przetarg dąży przez kancelarie prawne do 

zawarcia umowy. Umowa jeszcze nie została podpisana ze względu na to, że jest możliwość 

wnioskowania do Marszałka o aneksowanie umowy, dopiero po wszystkim zostanie zawarta 

umowa ze wspomnianą już wcześniej firmą. W umowie zaś jest zapis, że gmina płaci za 

liczbę wykonanych instalacji, a nie za liczbę przetargową. 

Pan Tomasz Gąsior wyszedł z propozycją, żeby zachęcić mieszkańców i rozłożyć na raty 

daną inwestycję. 

Pan Wójt odpowiedział, że każdy mieszkaniec, który wyraża chęć wzięcia udziału  

w inwestycji i nie posiada takich środków, składa mu propozycję rozłożenia spłaty na raty. 

Dalej poinformował, że otrzymał pismo z Urzędu Marszałkowskiego, czy gmina nadal jest 

zainteresowana realizacją projektu dotyczącego fotowoltaiki. Jest za tym, żeby zrealizować 

dane przedsięwzięcie. 

11. Zapytanie ofertowe dotyczące planu (wygrała firma z Łodzi); 

12. Działki komunalne – wystąpienie do Agencji o przekazanie łąki w Sitnie i boiska  

w Horyszowie Polskim. Chciałby pozyskać dla gminy działkę – łąka; 

13. Agroma – jeszcze nie została sprzedana, budynek z działką wyceniony jest na 350 tys. 

zł brutto; 

14. Boży Dar – dom ludowy (prace geodezyjne); 

15. Rozdoły - droga do Pana T. (wyznaczenie drogi); 

16. Przygotowana dokumentacja techniczna dot. zatok;  

Pani Violetta Wiech poinformowała, że oglądała interwencję i taka sama sytuacja jest  

w Miączynie. 

Pan Wójt jest tego zdania, że te zatoczki - zygzaki zostaną wykonane. 

17. Nadleśnictwo – wycinka drzew w Karpiu (gmina wnioskowała o takową wycinkę); 

18. Rolnictwo – Komisja Rolnictwa wyszła z propozycją realizacji badań glebowych  

(100 próbek rocznie); 

19. Dofinansowanie do materiału siewnego; 

20. OC rolnika; 

21. Dom Senior +; 
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22. Bezpłatna pomoc prawna w starostwie powiatowym; 

23. Podziękowania dla orkiestry; 

24. Poprosił Komisje Oświaty o opracowanie regulaminu korzystania z sal 

gimnastycznych i lokali. 

 

Ad.7 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pan Kazimierz Tokarz zabrał głos, zapytał o pole na Bożym Darze, czy jest ono 

zgodne z aktem własności wiejskiej gminnej, czy szkolnej. Odniósł się również do czynszu 

dzierżawnego i Domu Ludowego. 

Pan Wójt odpowiedział, że z tego, co mu wiadomo jest to własność gminy. 

Pani Roksana Kotarska zapytała, czy jest możliwość wprowadzenia zmiany  

w przestrzennym planie zagospodarowania. Zmienić zapis 40% zieleni. 

Pan Wójt odpowiedział, że wymóg jest taki, bo jest taki zapis w planie, możliwość 

zmiany występuje, ale to będzie wiązało się z całą procedurą – przystąpienia do zmian. Taka 

zmiana będzie możliwa w przyszłości za 2-3 lata. Jeżeli ta zmiana będzie mało znacząca, to 

możliwe, że to zostanie zrealizowane, jeżeli osoby, które będą się tym zajmować nam 

odmówią, to tego nie sprostujemy. Następnie trzeba będzie złożyć wniosek. Na tę chwilę 

gmina przystępuje do zmian. 

Pan Jan Ryszczuk zapytał o przetarg na kotły na biomasę. 

Pan Wójt udzielił wyczerpującej odpowiedzi.   

Pani Roksana Kotarska zapytała o poprawę nawierzchni drogi Cześniki Kolonia  

w kierunku Niewirkowa (200m). 

Pan Radny Powiatowy Janusz Brzozowski poinformował o projekcie drogi, jaki 

będzie realizowany od Karpia – Kolonia Cześniki – Niewirków – Kotlice. W ciągu roku 

projekt będzie zrealizowany. Jeżeli wystąpią ubytki takie, że należy drogę poprawić, to jest 

zdania, że starostwo to naprawi. Wspomniał o realizacji inwestycji drogi, która ma być 

modernizowana przez Kornelówkę - Kolonię Sitno I etap 6 km (przewidziany do realizacji w 

2019 r.), II etap (w 2020 ), III etap dotyczy Stanisławka – Dębina -  Żuków – Świdniki. 

Możliwa też będzie realizacja drogi Sitno – Jarosławiec. Wszystko zależy teraz od sytuacji 

finansowej gminy. 

Pan Wójt jest zaskoczony, bo z tego co mu wiadome w gminie miały być realizowane 

2 drogi powiatowe, a z tego co Pan Radny Powiatowy Janusz Brzozowski powiedział są  

w planach 3 drogi. Zakomunikował, że w piśmie została ujęta także droga Czołki – Horyszów 

Polski – Miączyn. 

Pani Roksana Kotarska zaznaczyła, że jeżeli będzie miała zagwarantowaną tę drogę  

i zostanie zrobiona w 2020 r. to się zgadza. 

Pan Janusz Brzozowski tłumaczy, że jest to tylko projekt. 

Pan Wójt oznajmił, że zaplanował również realizację drogi na osiedlu w Jarosławcu. 

Występuje jednak problem, bo we wniosku można złożyć 3 drogi (ciąg) o różnych numerach. 

Natomiast na osiedlu jest około 26 dróg (różnych numerów).  

Pan Przewodniczący zaznaczył, że jeden numer drogi ma około 100 m.  
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Pan Wójt zaproponował złożyć drogę topolową i dwie drogi osiedlowe, albo topolową 

i stara wieś reforma. Nadmienił, że w tej sprawie wybiera się do Lublina. Możliwe byłoby 

wprowadzenie ulic, ale na tę chwilę jest już za późno.  

Wstępnie poinformował, że potrzebuje około 1000 000 zł, na realizację dróg. 

Pan Przewodniczący dodał, że będzie w kontakcie z Panem Wójtem w sprawie 

realizacji dróg osiedlowych. Zaznaczył, że 3 drogi to kropla w morzu w porównaniu  

z potrzebami oraz wszystkimi drogami osiedlowymi. Oznajmił, że jeżeli uruchomiony 

zostanie projekt na tę drogę, to później osiedle / gmina nie złoży kolejnego wniosku. W takim 

wypadku gmina będzie musiała finansować budowę dróg z własnego budżetu.  

Pan Wójt poinformował, że pojedzie do Pana Wojewody z zapytaniem jak dany 

problem rozwiązać. Koszt realizacji osiedla to kwota rzędu 800 000 zł. 

Pan Radny Krzysztof  Zwolak zapytał o umorzenie podatków w gminie Sitno? 

Pan Wójt odpowiedział, że na początku kadencji był przeciwny umorzeniom. 

Natomiast po konsultacjach prawnych wie już, w jaki sposób następuje umorzenie podatku i 

postępuje zgodnie z prawem. Sama przesłanka wystąpienia jakiegoś wydarzenia nie jest 

dostateczną przesłanką do umorzenia podatku. Od tego jest ubezpieczenie OC.  

Przy umorzeniu podatku podatnik musi przedstawić sytuację finansową i materialną rodziny. 

Wójt może umorzyć tylko w sytuacji, gdy nie jest w stanie zapłacić tego podatku po ukazaniu 

wcześniejszych dokumentów. 

Pan Lech Brzozowski poinformował o sytuacji dotyczącej składania wniosków na 

projekt czyste powietrze. I tak nadmienił, że jeśli w budynku mieszkalnym jest możliwość 

podłączenia gazu, to kotły nie wchodzą w grę, tylko i wyłącznie piec gazowy. Należy to 

sprawdzić, żeby później mieszkańcy nie mieli problemów z realizacją projektów. 

Pan Kamil Pyś poinformował o tym, że mieszkańcy chcą poprawy drogi Sitno Góra 

(400m). 

Pan Wójt odpowiedział, że na tą chwilę ciężko jest z wygospodarowaniem 

dodatkowych środków na inne drogi, niż zaplanowane. 

Pan Jan Ryszczuk zapytał o drogę od Hrubieszowskiej do Bożego Daru. 

Pan Wójt odpowiedział, że droga jest ujęta w wykazie do starosty. 

Pan Radny Powiatowy Janusz Brzozowski wyjaśnił, które drogi będą remontowane. 

Odnośnie drogi dotyczącej Wolicy, że będą szukać środków w Ministerstwie, jak i również u 

Premiera. Jest zdania, że z Panem Wójtem dogadają się ze Starostą i zaproponują 

najkorzystniejsze rozwiązania. 

 Wójt chciałby, żeby to rada ustaliła, które odcinki dróg w pierwszej kolejności mają być 

naprawiane. 

 Pan Krzysztof Zwolak dodał, żeby udać się z pracownikiem powiatu i pokazać mu, 

które drogi powinni realizować. 

 Trwa rozmowa z radnymi, radnym powiatowym, Panem Wójtem na temat dróg, 

odkrzaczania itp. 

 Pani Roksana Kotarska zapytała, dlaczego powiat właśnie teraz zaczął działać, gmina 

chce pomóc, ale gmina nie jest w stanie sama tego wykonać. Dlaczego powiat nie zrobił tego 

dużo wcześniej? 
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 Pan Wójt odpowiedział, że w rok nie jest w stanie nadrobić 10 ostatnich lat, jeżeli 

gmina nie składała nigdy wniosków na tzw. schetynówki. A my chcemy zrobić rocznie  

20 km.  

Pani Roksana Kotarska w 2016 r. składała wniosek o naprawę drogi w jej 

miejscowości. 

Pan Wójt zaznaczył, że gmina z powiatem, jeżeli od 8 lat realizowałaby odcinki dróg 

po 2-4 km, to zostałaby połowa do realizacji. A na tę chwilę zaczynamy pełną współpracę. 

Dalej trwa rozmowa na temat dróg pomiędzy Panem Kazimierzem Tokarzem, Janem 

Ryszczukiem, Panem Wójtem, Radnym Powiatowym Panem Lechem Brzozowskim. 

Pan Tomasz Gąsior zapytał o odcinek drogi Janówka – Rozdoły około 1km.              

W jaki sposób będzie realizowany? 

Pan Jan Ryszczuk poinformował, że poprzedni Wójt nie zrealizował drogi, ponieważ 

był z innej opcji i robił tam, gdzie radni byli przychylni. 

Pan Wójt zaznaczył i jest za tym, żeby realizacja nastąpiła od drogi krajowej              

w stronę Bożego Daru. 

Pan Radny Powiatowy Janusz Brzozowski oznajmił, że kolejnym etapem będzie 

uzgodnienie remontów dróg. Jeżeli będzie wszystko gotowe, zaproszony zostanie Dyrektor 

dróg powiatowych i on wytłumaczy, które drogi będą realizowane.  

Pan Tomasz Gąsior zapytał, czy do drogi do Pana T. zostanie wytyczona oś drogi. 

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli będzie rozsądna cena wyznaczenia drogi, to zostanie 

zrealizowana do krzyżówki. Jeżeli cena będzie wysoka, to zakończenie będzie przed Panem 

T.  

Pan Tomasz Gąsior odniósł się do podcięcia krzaków w kierunku Żukowa i drogi od 

Podźródeł do Stanisławki (koło hydroforni). 

Pan Wójt poinformował, że będą podcinać, tylko prosił o przypomnienie. 

Pan Leszek Kozak poprosił o podcięcie gałęzi na Kolonii Kornelówka.  

Pan Wójt zgodził się. Poinformował, że podcięte zostaną również do Pana Z. 

Pani Violetta Wiech zapytała o ogłoszony przetarg na podcinkę krzaków, czy się 

zakończył? 

Pan Wójt oznajmił, że przetarg się zakończył.  

Pani Grażyna Blaszka zgłasza wycięcie krzewów przy drodze gminnej Boży Dar – 

Sosny. Zapytała o dożynki gminne? 

Pan Wójt zaznaczył, że są dwie propozycje lokalizacji Boży Dar i Cześniki. 

Pan Przewodniczący poprosił o odczytanie sprawozdań z pracy komisji za 2018 r. 

1. Komisja Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju, Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, 

Ochrony Zdrowia i Sportu 

2. Komisja Rewizyjna 

3. Komisja Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska 

4. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Odczytano sprawozdania za 2018 r. 

Pan Przewodniczący dodał, że wszystkie protokoły i sprawozdania zamieszczane będą 

na stronie internetowej BIP. 

Pan Przewodniczący przedstawił następujące tematy: 
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1. Odczytał uchwałę RIO w sprawie zaopiniowania prawidłowości planowanej kwoty 

długu w gminie  Sitno. 

2. Pismo do Pana Wójta i rolników w związku z obowiązkiem rejestracji przez rolników 

prowadzonej działalności w zakresie produkcji pierwotnej. Państwowy Powiatowy 

Inspektor Sanitarny w Zamościu przekazuje w załączeniu komunikat dla rolników  

z prośbą o jego rozpowszechnienie na podległym gminie terenie. 

Następnie Pan Adam Mazurek zabrał głos na temat statutu sołectwa, żeby nie łączyć 

mandatu radnego z stanowiskiem sołtysa. 

Pan Wójt oznajmił, że jeżeli taka zmiana wystąpi to i tak będzie obowiązywać od 

przyszłych wyborów. 

Pani Violetta Wiech zapytała, czy można w Centrum Kultury urządzać spotkania dla 

osób starszych? 

Pan Wójt zapytał, dlaczego nie w Stanisławce? Zaproponował jednak, żeby to właśnie 

tam osoby starsze się spotykały. 

Pani Agnieszka Grzesiuk Dyrektor Centrum nie zabrania nikomu korzystania  

z budynku Centrum i zaprasza w godzinach od 7 do 18.  

Pan Wójt poinformował, że 1 lutego odbędzie się szkolenie z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska - 1 godz szkolenia, później część artystyczna (60 biletów). 

Nadmienił o tym, że 5 lipca przyjedzie delegacja z Czech z gmin partnerskich podobnie jak to 

miało miejsce w poprzednich latach. 

Pan Tomasz Gąsior zapytał, jakie odczucia są mają osoby po obejrzeniu Domu 

Seniora w Gminie Chodel? 

Pani Dyrektor Agnieszka Grzesiuk poinformowała również o wyjeździe na część 

artystyczną, która ma mieć miejsce 1 lutego i o niedzielnym balu karnawałowy. Przybliżyła, 

również co znajdowało się w Domu Seniora w Gminie Chodel. 

Pan Wójt wspomniał o harmonogramie spotkań w Domu Senior Plus. 

 

Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz radnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 

„Zamykam V Sesję Rady Gminy Sitno” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz          

Przewodniczący Rady Gminy 

Władysław Wydmański 


